
Beste griffie, 
 
Hierbij een viertal technische vragen namens gob behorende bij het rekenkamerrapport 
‘Energiebesparingsplicht en Informatieplicht Energiebesparing': 

1. Hoeveel gemeentelijke gebouwen in Sittard-Geleen hebben een 
energiegebruik van ≥50.000 kWh elektriciteit of ≥25.000 m³ 
aardgas(equivalent)? Zijn deze objecten geïnventariseerd en geregistreerd 
voor de informatieplicht? 

2. Zijn de in het rapport genoemde erkende maatregelen uit de EML's (zoals 
LED-verlichting, warmteterugwinning, isolatie) technisch en economisch 
haalbaar toegepast op gemeentelijke panden? Zo niet, welke 
uitzonderingsgronden zijn vastgelegd? 

3. Is er een standaardproces ingericht om nieuwe maatregelen met een 
terugverdientijd van vijf jaar of minder periodiek te beoordelen en toe te 
passen? 

4. Welke specifieke maatregelen zijn genomen om de naleving van de 
informatieplicht energiebesparing door bedrijven en instellingen te verbeteren, 
en hoe wordt de voortgang hiervan gemonitord? 

 
Met hartelijke groet, 
 
Jeroen Tholen 
Raadslid namens gob 
06-20677422 

 
 


